

EZZYRIDER 太陽能照明燈

使用說明書

前言

感謝您用EZZYRIDER太陽能照明燈，為了充分發揮本產品功能及確保長期使用，請在使用之詳細閱讀下列各項操作說明。

特點

- 功能：夜間照明，閱讀，夜燈，壁燈，露營燈
- 體積小重量輕，易於攜帶
- 白天戶外太陽充電，晚上立即使用
- 不需使用市電充電，安全且環保，最符合節能減碳
- 本產品含造型及內部零組件獲有四項國際專利，仿冒必究
- 使用前請先在太陽下曝曬5-8小時後，可連續使用8-10小時。（依太陽照射度，使用時間有所增減。）

規格

- 電源開關
- 高效率太陽能板一片
- 高效率專利磷酸鐵鋰電池一顆
- 高亮度LED一個
- 電源管理控制板一片
- 操作環境：-20 - +60C
- 尺寸：203mm x 105mm x 68mm(收摺狀態)
- 重量：420g

使用注意事項

- 第一次使用前請在戶外太陽下曝曬5-8小時後即可使用
- 未使用或在戶外太陽下曝曬時，電源開關務必關閉。
- 嚴禁自行調整，拆卸或變更產品內部設計。
- 遠離火源處。

保固

- 本產品之太陽能板，磷酸鐵鋰電池及LED在正常使用狀態下保固一年。
- 保固期間維修需出示發票正本。
- 無償保固，以下除外
 - a. 外力撞擊損毀及不當使用。
 - b. 自行調整，拆卸或變更產品內部設計。
 - c. 未遵守使用說明書中的注意事項。

EZZYRIDER 公司保有隨時變更設計，規格，文字，圖片等權利。

Kuala Lumpur Electric Vehicles Sdn. Bhd. (877405-V)

No. 3-1, Block D2, Jalan PJU 1/39, Dataran Prima, 47301 Petaling Jaya, Selangor
 Tel: +603 7806 5568 Fax: +603 7880 2689 Email: enquiry@ezzyrider.com
 Website: www.ezzyrider.com
 Phone: +6019 318 3429 +886 9 3308 7318 (Taiwan)

MULTIPURPOSE SOLAR LIGHTS

Night illumination Read, Wall lamp, small and lightweight - Portable, Day outdoor solar charging, Night immediate use. Does not need to use the AC charger, safety and environmental protection were in the best interest of energy saving with carbon reduction. With styling and interior components or a group of international patent listing. Before using, need to let the unit exposed in the sun between 5 - 8 hours, may continue to use the 8 - 10 hour, (according to sun exposure, use time levels).

Functional Features

- For night illumination, casual reading, courtesy, wall-mounted and camping.
- Compact, light weight and portable.
- Direct sun-light charging for all possible uses.
- No plug-in charging for safety and zero carbon-emissions.
- Copy-right protected by four world patents including parts or exterior design.
- Continuous operation for 8-10 hours; the operational hours may vary due to seasonal change of sun-light intensity.

Specification

- Two-position power switch.
- High-efficiency silicon solar panel.
- High-efficiency world-patented C-LiFePO battery made by PHET.
- High-illumination power white-light LED.
- Voltage balancing board protection.
- Operation temperature from -20 to 60 degree C.
- Dimensions as 203 mm by 105 mm by 68 mm when fully folded.
- Net weight approx. 420 gram.

Colours

- Black
- Red
- Gray
- Yellow
- Green Petronas

SOLAR LIGHT

Night Illumination

Solar Charging

Carbon Reduction

Wall Lamp

Portable

No AC Charger

Safety And Environmental



Normal-usage Instructions

- For functional operation, solar panel must face toward direct sun-light and change it for 5-8 hours before use.
- Unfold the product and make the solar panel facing down as the base; or use the hook on the base for the wall-mount purposes. Make sure the product is completely secured for long-time operation.
- Turn-on the power-switch and pull up the arm for proper angle of illumination. Adjust the knob if necessary.
- Turn-off the power switch whenever the light is not in use. Must turn off the light while charging.
- Stay away from flames or combustibles during charging or operating.

Maintenance

Do not disassemble any parts on the product. Clean with damp cloth on the exterior. Try to keep regular charging once a month if not in regular uses.

Product Warranty:

One-year limited warranty under normal uses on the power LED and battery. Always keep original receipt or invoice together with the warranty card for warranty services. Warranty doesn't cover:

- a. Damage due to improper uses, storage or external impacts.
- b. Disassembly, modification, or unlawful uses.
- c. Operations not following this instruction manual.

Appearance

